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Voorwoord 

 

Geachte ismi, 
 
Dit is het moment dat we terug mogen kijken op hoe het afgelopen halfjaar verlopen is. Het 
afgelopen halfjaar is, naar ons gevoel, door de vele leuke momenten voorbij gevlogen. 
Verder willen wij dit moment graag gebruiken om alvast vooruit te kijken naar het komende 
halfjaar. Tijdens deze ALV zullen we bespreken wat er goed ging en wat om meer aandacht 
vraagt. Door middel van dit verslag hopen wij jullie te informeren over de gang van zaken 
binnen onze studievereniging. Er is voldoende ruimte om commentaar te geven zodat wij 
eventueel onze werkzaamheden kunnen verbeteren. Op deze manier kunnen we samen 
bouwen aan onze vereniging.  
 
Wat zal de toekomst ons brengen? We mogen met zijn allen nog uitkijken naar de 
meerdaagse excursie naar Parijs en de ismusreis naar Brno, Bratislava en Boedapest. Het 
ismusgala en de carrièredag staan zoals het hoort eveneens in de planning. Ook zullen de 
sollicitaties voor het volgende bestuur van start gaan en gaan we de lustrumcommissie 
installeren. 
 
Wij hopen dat we door deze stukken meer duidelijkheid gaan creëren over de beslissingen 
die door het bestuur genomen zijn. Verder willen wij inzicht geven in onze plannen voor het 
komende halfjaar. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Het XVe bestuur der studievereniging ismus 
 
Bob Smits  Voorzitter 
Jordi Uijens  Secretaris  
Stan van Moorsel Penningmeester 
Merel van ’t Leven Commissaris interne betrekkingen 
Rens Verhaegh Commissaris externe betrekkingen 
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Leden 

 

Ledenbeleid 

 

Eerstejaars 

Halverwege het jaar kunnen we al stellen dat veel eerstejaars zich erg thuis voelen bij ismus. 

Dit merken we vooral aan het grote aantal eerstejaars dat zich laat zien tijdens activiteiten 

en op de ismuskamer. Hier zijn wij zeer tevreden over. Dit jaar hebben 23 eerstejaars plaats 

genomen in een commissie, wat 47 procent is van het totaal aantal actieve leden. Met name 

op borrels komt structureel een groot aantal eerstejaars. Daarnaast zien wij dat het voor een 

deel van de eerstejaars vaste routine is om langs te komen op de ismuskamer voor een kop 

koffie. Wel zien we een drempel voor eerstejaars om zich aan te melden voor de reis en de 

meerdaagse excursie. Dit zou mogelijk kunnen komen door de invoering van het leenstelsel, 

waardoor studenten minder snel kiezen voor een extra kostenpost. We zijn erg tevreden 

over het enthousiasme van de eerstejaars en zien het als onze missie om de aandacht niet te 

laten verslappen, zodat de eerstejaars betrokken blijven. 

 

Tweedejaars 

Het afgelopen halfjaar hebben wij een groep tweedejaars gezien die steeds meer betrokken 

is geraakt bij ismus. De laag die vorig jaar al actief was, is gebleven en hun aanwezigheid, in 

combinatie met die van drie tweedejaars in het bestuur, heeft ons een grotere groep actieve 

tweedejaars opgeleverd. Ook hebben de tweedejaars een belangrijk aandeel in het 

aantrekken van de eerstejaars, bijvoorbeeld als mentorouders tijdens de introductie. Dit 

laatste geldt overigens ook voor de derde- en ouderejaars. 

 

Derde- en ouderejaars 

De derde- en ouderejaars zijn als vanouds weer gesplitst tussen de mensen die uit Nijmegen 

vertrekken voor een stage of een verblijf in het buitenland en de thuisblijvers. De 

thuisblijvers zijn ondanks drukte op studiegebied steeds veel naar ismus blijven komen en 

inmiddels is iedereen weer thuis. Voor de leden die we een halfjaar hebben moeten missen, 

zullen we binnenkort dan ook een etentje organiseren. We hopen alle derde- en ouderejaars 

ook de rest van het jaar nog veelvuldig te mogen verwelkomen. 

 

Premasterstudenten 

Ondanks goede pogingen tijdens de NSM Welcome Day om meer contact met de premasters 

te krijgen, is dit nauwelijks geslaagd. Wederom merken we dat deze groep vooral snel hun 

premaster wil halen en daarom minder geïnteresseerd is in onze activiteiten. Een positieve 

ontwikkeling is de verdubbeling van het aantal actieve premasters van één naar twee. 
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Masterstudenten 

Tijdens de vorige ALV hebben wij de ambitie uitgesproken om meer ons best te gaan doen 

om masterstudenten naar ismus te halen. Dit is vooralsnog niet gelukt. Wij gaan de 

mogelijkheid nog bekijken om een activiteit speciaal voor masterstudenten te organiseren. 

Gezien het feit dat deze groep druk is met haar studie, moeten wij nog goed bekijken wat 

voor activiteit dit zou kunnen zijn. Vooralsnog zijn er een aantal actieve masterstudenten, 

die allemaal ook al actief waren in hun bachelortijd. Deze mensen willen we graag bedanken 

voor hun blijvende aanwezigheid. 

 

Ledenaantallen 

Onderstaand wordt middels enkele tabellen een overzicht gegeven van de ledenaantallen 

van de afgelopen drie jaar. Het gebruikelijke onderscheid tussen eenjarige en vierjarige 

leden is komen te vervallen met het verlopen van de laatste vierjarige lidmaatschappen. In 

tabel 1 wordt de ontwikkeling in het aantal leden getoond. Tabel 2 bevat een overzicht van 

de ereleden en donateurs van de afgelopen drie jaren. 

 

Tabel 1 laat het totaal wegvallen van de vierjarige leden zien, doordat de laatste vierjarige 

lidmaatschappen dit jaar zijn verlopen. Van de laatste groep hebben slechts twee personen 

hun lidmaatschap verlengd. Het totaal ledenaantal is iets gedaald, met 1.4%, ten opzichte 

van een jaar geleden. Dit komt vooral door het hoge aantal uitschrijvingen en een kleine 

groep geschorste leden. Ook dit jaar zijn er weer enkele internationale leden. 

 

Tabel 1: ontwikkeling lidmaatschap 

 Halfjaarverslag 
2013-2014 

Halfjaarverslag 
2014-2015 

Halfjaarverslag 
2015-2016 (huidig) 

Eenjarige leden 288 329 343 

Vierjarige leden 39 20 0 

Internationale leden 0 2 3 

Totale leden 327 351 346 

 

In tabel 2 staat een overzicht van het aantal ereleden en donateurs van ismus. Dit jaar is er 

wederom geen erelid bijgekomen, dus zijn er nog altijd 8 ereleden. Op dit moment is er 

slechts één donateur, een inmiddels afgestudeerd oud-bestuurslid. Wij zullen de komende 

tijd inzetten op een toename van het aantal donateurs. 

 

Tabel 2: ontwikkeling ereleden en donateurs 

 Halfjaarverslag 
2013-2014 

Halfjaarverslag 
2014-2015 

Halfjaarverslag 
2015-2016 (huidig) 

Ereleden 8 8 8 

Donateurs 4 3 1 
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Ondanks het feit dat de vereniging lichtelijk gekrompen is, zijn wij tevreden over het 

ledenaantal. Dit komt doordat krimp volgens ons te verwachten was na de invoering van het 

leenstelsel. 

 

Actieve leden 

Actieve leden zijn leden die plaatsnemen in een commissie van ismus of in het bestuur. De 

vereniging heeft op dit moment 57 actieve leden. Hiervan zijn er 5 bestuursleden en 52 

mensen lid van een commissie binnen ismus of binnen de Samenwerkende Verenigingen van 

de Managementwetenschappen (SVM). Dit is 16,5 procent van het totale ledenaantal. 

Iedereen die zich heeft ingeschreven voor een commissie is uiteindelijk ook in een 

commissie geplaatst. Het aantal actieve leden is kleiner dan vorig jaar, deels omdat er één 

commissie minder is dan vorig jaar. De actieve leden zijn goed verspreid over alle jaarlagen, 

en we zijn erg tevreden met de inzet van de commissies. Tot slot heeft ismus afgevaardigden 

geleverd voor de facultaire sportdag en de M-Feestcommissie. 

 

 

Promotiebeleid 

 

Het promotiebeleid van ismus heeft als doel de leden te informeren en enthousiasmeren 

over de bezigheden en activiteiten van de vereniging. Ook externen zijn hier soms bij 

betrokken, maar te allen tijde in overleg met het bestuur, in het bijzonder de secretaris en 

de commissaris externe betrekkingen. Hieronder volgt een overzicht van de verschillende 

middelen die ter promotie worden ingezet. 

 

Persoonlijk contact 

Zoals aangegeven in ons beleidsplan vinden wij persoonlijk contact niet primair een 

promotiemiddel, maar een van de belangrijkste goeden binnen een vereniging. Wij zijn zeer 

tevreden over het persoonlijk contact met de leden en hoe de leden onderling met elkaar 

omgaan. Dit resulteert altijd in een hoge opkomst tijdens activiteiten en een hoge mate van 

gezelligheid zowel tijdens activiteiten als op de ismuskamer. 

 

Sociale media 

De sociale media zijn van groot belang voor ismus. De vereniging heeft de beschikking over 

Facebook, Twitter, LinkedIn en sinds kort ook over Snapchat. In de eerste helft van het jaar 

hebben wij al duidelijk laten blijken waar onze speerpunten liggen wat betreft de sociale 

media. 

 

Vooral Facebook zien wij als belangrijk middel voor contact met de leden. Uiteraard heeft 

ismus een Facebookpagina, waarop wij belangrijke berichten plaatsen over activiteiten of 

berichten ter promotie van onze partners. 
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De verantwoordelijkheid voor Facebook ligt primair bij de secretaris. Als die verhinderd is of 

er dringend iets geplaatst moet worden, wordt dit overlegd via Whatsapp en kan een ander 

bestuurslid dit doen. Dit is de meest effectieve manier om Facebook structureel bij te 

houden. 

 

Naast Facebook heeft ismus ook de beschikking over een Twitteraccount. Twitter heeft een 

kleiner bereik en is in eerste instantie bedoeld als herhaling van berichten die al op Facebook 

zijn geplaatst. Ook is Twitter bruikbaar voor partners en sponsoren. Het afgelopen halfjaar 

zijn er echter maar twee tweets verstuurd vanaf het account van ismus. Dit vinden wij geen 

probleem, omdat wij Twitter niet zien als een belangrijke toevoeging aan ons beleid wat 

betreft sociale media. Daarnaast merken wij dat Twitter steeds minder populair wordt onder 

studenten. 

 

Aan de LinkedIn van ismus is het afgelopen halfjaar niets gedaan. Er is geen actief gebruik 

van LinkedIn, omdat het plaatsen van berichten geen toegevoegde waarde heeft en 

vacatures op de website te vinden zijn. Het vorige bestuur heeft het LinkedIn account 

voldoende bijgewerkt en volgens ons is er op dit moment geen verdere actie vereist. 

 

Sinds de 14e verjaardag van ismus heeft de vereniging ook een account op Snapchat. Dit is 

volgens ons een leuk middel om de vereniging te volgen en daarom een mooie test voor ons. 

We gaan het komende halfjaar bekijken wat Snapchat voor toevoeging kan zijn voor de 

vereniging. 

 

In tabel 3 en grafiek 1 worden de ontwikkelingen van onze sociale media weergegeven. In 

tabel 3 is te zien dat het aantal likes van de Facebookpagina en het aantal leden van de 

Facebookgroep is toegenomen dit jaar. Dit is net als ieder jaar toe te schrijven op de nieuwe 

eerstejaars, die ismus liken en ook toegevoegd zijn aan de Facebookgroep. Dit is 

vermoedelijk ook de oorzaak van de lichte stijging in het aantal volgers op Twitter. 

 

Tabel 3: Ontwikkeling sociale media 

 1 februari 2015 1 september 2015 1 februari 2016 

Facebookpagina 542 likes 640 likes 668 likes 

Facebookgroep 344 leden +/- 360 leden 408 leden 

Twitterpagina 351 volgers 368 volgers 388 volgers 
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Grafiek 1: Bereik van berichten 

 
 

ismail 

De ismail is de digitale nieuwsbrief van de vereniging. In het beleidsplan hebben we 

aangegeven deze één of twee keer per maand te willen versturen. In september is geen 

ismail verstuurd, omdat dit simpelweg vergeten is, maar verder is de ismail tot dusver iedere 

maand eenmaal verzonden. Aan de lay-out is, zoals in het beleidsplan gezegd, niets 

veranderd, omdat deze in de huidige vorm goed en overzichtelijk is. Voor het komende 

halfjaar blijft het streven om de ismail één keer per maand te versturen. Wanneer het aantal 

activiteiten dit noodzakelijk maakt, zal de ismail vaker verstuurd worden. 

Statistieken 

 

Posters 

Ook dit jaar worden bijna alle activiteiten gepromoot met een poster. Deze posters worden 

ook gebruikt op Facebook en na de activiteit bewaard in het archief. Wij zijn erg tevreden 

over de mooie posters dit jaar, waarvoor complimenten aan de Unit-P. Wel zijn er het 

afgelopen halfjaar enkele posters aan de late kant geweest, waardoor ze slechts een paar 

dagen op de kamer hebben gehangen. Dit heeft steeds aan het bestuur gelegen, en het 

streven is dan ook om dit het komende halfjaar te voorkomen. Dit heeft ook als gevolg dat 

de promotie via Facebook soms wat langer op zich heeft laten wachten. 

 

Website 

De website is belangrijk voor leden en externen om de vereniging te volgen. Zoals in het 

beleidsplan aangegeven was ons voornaamste streven om een aantal fouten uit de website 

te halen, zoals het niet werkende afgeschermde ledendeel en de logo’s van de sponsoren. 

Dit is nu opgelost en daarnaast zijn er een paar andere aanpassingen gedaan, zoals het laten 
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verschijnen van de fotoalbums op een nieuw tabblad. Ook wordt de kalender consequent 

bijgewerkt. Het streven voor het komende halfjaar is om vaker berichten te plaatsen op de 

nieuwspagina. Tevens willen we ons blijven inzetten voor het verbeteren van de website qua 

techniek en design. 

 

Heraut 

Wij zijn zeer tevreden over de Heraut. De samenwerking met de redactie verloopt bijzonder 

prettig en er zijn nu twee edities uitgekomen van de nieuwe drukker. De nieuwe lay-out is 

erg mooi en de verhoogde oplage heeft ook goed uitgepakt, aangezien er geen Herauten 

blijven liggen. 

 

SMS-dienst 

De SMS-dienst is met het aannemen van ons beleidsplan afgeschaft en dit is dus de laatste 

keer dat dit kopje zal voorkomen in een halfjaarverslag. 

 

Collegepraatjes 

Het afgelopen halfjaar heeft onze focus niet primair gelegen bij het houden van 

collegepraatjes. Dit moet veranderen omdat collegepraatjes wel een geschikte manier zijn 

om de iets minder actieve politicologen op de hoogte te houden van onze activiteiten. 

Daarom willen we dit meer gaan doen, eventueel ook een aantal keer met koffie, thee en 

koekjes voor de leden. Om ervoor te zorgen dat dit meer structureel zal gebeuren, zullen we 

deze collegepraatjes voor onszelf goed gaan plannen. 

 

Membercard 

Aan de mogelijkheid om een membercard te introduceren, is momenteel door de 

aanhoudende drukte nog niet gewerkt. Ons streven is om het komende halfjaar te gaan 

onderzoeken of deze mogelijkheid bestaat. 

 

 

Sponsorbeleid 

 

Op het gebied van sponsoring is de commissaris externe betrekkingen bezig geweest om de 

bestaande partnerschappen te verlengen en eventuele nieuwe contacten te leggen. De 

bestaande partnerschappen met Stadscafé TouT, Café ’t Haantje, Independer, het Centraal 

Bureau voor de Statistiek en de Atlantische Commissie zijn verlengd. Ondanks dat er in het 

afgelopen halfjaar zo nu en dan spanningen waren tussen ismus en één van haar partners, 

kunnen wij gelukkig melden dat de relatie inmiddels weer goed verloopt. Met de rest van de 

partners is de samenwerking steeds goed geweest. Deze goede samenwerking hopen wij 

met al onze partners in stand te houden, ook het komende halfjaar.  
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Naast de huidige partnerschappen is de commissaris externe betrekkingen op zoek gegaan 

naar nieuwe partners. Zo is er vanaf dit jaar een samenwerking met Bijlesnetwerk en 

HotNetworkz. Deze partnerschappen zijn nog pril, echter wordt er al geregeld goed contact 

onderhouden. Het nadeel aan deze samenwerkingen is dat de vereniging er financieel niet 

veel aan zal overhouden. Echter zijn er wel kortingen geregeld voor leden van ismus bij 

Bijlesnetwerk. Op dit moment is er ook nog contact met eventuele toekomstige partners, die 

voor zowel de vereniging als de leden interessant kunnen zijn. Zo is er contact met Douwe 

Egberts over een eventuele samenwerking. Er kan niks beloofd worden voor het komende 

halfjaar, maar hopelijk zou dit een prettige samenwerking kunnen opleveren. 

Naast Douwe Egberts is het streven dat er nog een aantal nieuwe samenwerkingen worden 

aangegaan. Ook met het oog op de membercard, waar de commissaris externe betrekkingen 

het komende halfjaar mee zal beginnen, wordt er gekeken naar potentiële partners. Het 

afgelopen halfjaar is er geen sponsorcommissie/fondswervingcommissie actief geweest. 

Voor deze commissie was weinig tot geen animo en er is daarom besloten dat de 

commissaris externe betrekkingen samen met de penningmeester op zoek zal gaan naar 

nieuwe sponsoren. Daarnaast wordt er ook nog op zoek gegaan naar donateurs. Op dit 

moment zijn er nog weinig donateurs, het streven voor het komende halfjaar is om het 

bedrag op de begroting te halen. Dit zal normaal gesproken geen obstakel moeten zijn. 

Concluderend, het op zoek gaan naar nieuwe samenwerkingsverbanden, donateurs en het 

bijhouden van de lopende contacten zullen het komende halfjaar de belangrijkste punten op 

het gebied van sponsorbeleid zijn. 

 

 

Activiteitenbeleid 

 

In september en begin oktober zijn alle commissies opgestart door de commissaris interne 

betrekkingen. Hierna hebben de commissies de vrijheid gekregen om zelf verder te gaan en 

initiatief te nemen. De commissaris interne betrekkingen heeft de voortgang in de gaten 

gehouden via Whatsapp en notulen van de vergaderingen. Ook door persoonlijk contact, 

bijvoorbeeld door af en toe met de voorzitters af te spreken, probeerde zij op de hoogte te 

blijven. De stand van zaken in de verschillende commissies zal hieronder worden besproken. 

Een volledig activiteitenoverzicht van het afgelopen halfjaar inclusief de opkomst per 

activiteit is te vinden in de bijlage.  

 

In ons beleidsplan gaven wij aan voor een evenwichtige verhouding te willen zorgen tussen 

formele en informele activiteiten. Dit is het afgelopen halfjaar niet gelukt, wat wij erg 

betreuren. In het stuk bij de lezing- en debatcommissie zullen we hier verder op ingaan. 
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Commissies 

 

Accessoirecommissie 

De accessoirecommissie is erg enthousiast van start gegaan met veel leuke en originele 

ideeën voor ismusaccessoires. De commissie heeft ook veel oog voor de promotie van haar 

accessoires en heeft het heft in eigen hand genomen met de Facebookpagina 

‘Accessoirecommissie 2015-2016’. De eerste accessoire, de ismus ovenwant, was al een 

groot succes met een afname van 100 stuks. Er zijn 24 leden die de wanten op dit moment 

hebben opgehaald. Voor het komend halfjaar zullen net als vorig jaar weer truien worden 

besteld. Daarnaast zal de commissie komend halfjaar nog één of twee kleine accessoires 

gaan ontwerpen en uitbrengen. 

 

Almanakcommissie 

Ondanks dat de vier leden van de almanakcommissie nog geen ervaring hadden met het 

maken van de almanak zijn ze erg goed begonnen. Ze hebben meteen goede afspraken 

gemaakt en deadlines gesteld, waarmee ze tot nu toe nog goed op schema lopen. Een deel 

van de commissie heeft ook ter voorbereiding een InDesign cursus gedaan, om te kunnen 

werken met het programma waar de almanak mee wordt ontworpen. Het thema van de 

almanak is dit jaar Misdaad. De enquête is inmiddels verspreid en de persoonlijke berichten 

druppelen langzaam binnen. Leden zijn hiervoor benaderd via een persoonlijke mail en er 

wordt promotie gemaakt op Facebook. Docenten en broertjes- en zusterverenigingen zijn 

ook al aangeschreven. Het streven is de almanak halverwege mei uit te kunnen delen. 

 

Carrièredagcommissie 

De carrièredagcommissie bestaat uit vier enthousiaste en ervaren leden. De organisatie 

heeft na het opstarten even stil gelegen, omdat ze vanuit het bestuur nog geen datum 

hadden om mee te werken. Inmiddels is de datum vastgesteld op 20 april en is de commissie 

goed op weg om weer een interessante carrièredag te organiseren. Momenteel worden 

verschillende bedrijven en sprekers aangeschreven om lezingen en workshops te geven. Er 

wordt ook vanuit het bestuur bij de vakgroep geprobeerd om de carrièredag verplicht te 

maken. Hier zullen wij de komende tijd hard aan gaan werken gaan.  

 

Excursiecommissie 

Bij de commissie-inschrijving was er nog geen scheiding gemaakt tussen de eendaagse en de 

meerdaagse excursiecommissie. Dit is tijdens de eerste vergadering gebeurd, waar zowel de 

commissaris interne betrekkingen als de voorzitter bij zaten. 

 

Eendaagse excursies 

Er hebben in het eerste halfjaar twee excursies plaatsgevonden (naar Pauw en naar de 

Universiteit van Nederland). Er staan voor de komende tijd ook een aantal excursies op de 

planning. Zo zal ismus binnenkort naar een aflevering van Collegetour gaan met Ahmed 
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Aboutaleb en wordt er samen met een kleine afvaardiging van de sport-, spel- en 

filmcommissie een liftwedstrijd georganiseerd. Het plan is om in het komende halfjaar in 

ieder geval nog een organisatie te gaan bezoeken. 

 

Meerdaagse excursie 

De meerdaagse excursie zal dit jaar van 10 t/m 12 maart naar Parijs gaan. Het is met de 

inschrijvingen niet heel hard gegaan. Hierbij zou de reden kunnen zijn dat eerstejaars 

studenten dit jaar geen studiefinanciering meer krijgen en daardoor twijfelen over de hoge 

kosten. Daarnaast zijn veel mensen misschien al in Parijs geweest. Het programma is ook 

nog niet helemaal rond, maar hier wordt door de commissie hard aan gewerkt. Zo is er 

bijvoorbeeld de mogelijkheid dat we een toespraak van de koning bij kunnen wonen. Toch 

blijft het aantal inschrijvingen een groot probleem, wat des te meer reden is voor het 

bestuur en de commissie om hier extra hard aan te werken. Mocht dit echter onverhoopt 

niet lukken, dan vrezen wij dat het doorgaan van de meerdaagse excursie in gevaar zou 

kunnen zijn. 

 

Feestcommissie 

De feestcommissie bestaat uit een enthousiaste groep leden die de ismusborrels en andere 

feesten graag tot een groot succes willen maken! Dit is terug te zien in de leuke borrels en 

de geslaagde kroegentocht die tot nu toe zijn georganiseerd. Voor het komend halfjaar wil 

de commissie in ieder geval nog een cantus organiseren en meerdere borrels. Er is ook al 

een start gemaakt met het organiseren van het gala, dat wederom in mei plaats zal vinden. 

Hiernaast heeft de commissie ook twee afgevaardigden in de organisatie voor het 

Valentijnsfeest ‘Amor on the dancefloor’, dat wordt georganiseerd in samenwerking met de 

verenigingen Umoja, Desda en F.C. Sophia.  

 

Lezing- en debatcommissie 

De lezing- en debatcommissie liep het afgelopen halfjaar niet goed, vooral op het gebied van 

lezingen. Er is aan het begin van het jaar één lezing geweest van een medewerker van het 

Ministerie van Buitenlandse Zaken. Deze lezing was echter georganiseerd door het bestuur. 

Er werd door de commissie te weinig actie ondernomen om mensen aan te schrijven om 

lezingen te organiseren en de commissaris interne betrekkingen heeft hier te laat 

ingegrepen. De commissie bestond uit enkel eerstejaars en hun gebrek aan ervaring kan 

deels het probleem verklaren. Om ervoor te zorgen dat er zo snel mogelijk wel weer lezingen 

plaats zullen vinden, heeft het bestuur ingegrepen en zijn er inmiddels drie ervaren leden, 

waaronder de secretaris, bij de commissie geplaatst. Deze leden hebben de commissie weer 

nieuw leven ingeblazen. Er zijn goede afspraken gemaakt over het aanschrijven van mensen 

en dit wordt tot nu toe goed nageleefd. We hopen er op deze manier, ook op het gebied van 

formele activiteiten, een geslaagd tweede halfjaar van te maken. 

De commissie heeft tot nu toe wel het BOW-ismus debat georganiseerd, wat erg goed is 

gegaan. Bij het traditionele Hutspot en Couscous debat is de commissaris interne 
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betrekkingen betrokken. Dit wordt georganiseerd in samenwerkingen met de verenigingen 

MSVN en VGSN-TQ. Voor het komend half jaar staan ook al een aantal andere formele 

activiteiten op de planning, waarbij soms de commissaris interne betrekkingen, en soms de 

lezing- en debatcommissie betrokken is. Zo komt er in samenwerking met twee politieke 

partijen een debat over TTIP aan en wordt er een lezingavond over de Franse en Spaanse 

politiek gehouden in samenwerking met SV ¿OuiSi? en een debat georganiseerd in 

samenwerking met de GSV Excalibur. 

 

Lustrumcommissie 

De sollicitatieprocedure voor de lustrumcommissie is inmiddels geopend. Geïnteresseerde 

leden moeten een sollicitatiebrief en CV sturen, waarna het bestuur de commissie zal gaan 

vormen. Deze commissie, die afhankelijk van de aanmeldingen vijf tot acht personen zal 

omvangen, zal bestaan uit in ieder geval een voorzitter, secretaris en penningmeester. 

Overige verantwoordelijkheden en functies kunnen door de commissie zelf gevormd worden 

en, net als de drie statutaire functies, onderling verdeeld worden. In de lustrumcommissie 

zal ook één huidig bestuurslid plaatsnemen en, wanneer de kandidaatsbestuursleden 2016-

2017 bekend zijn, ook een kandidaatsbestuurslid, als dat niet al het geval is. Hierdoor willen 

wij ervoor zorgen dat de communicatie tussen de commissie en het bestuur en de overgang 

van het XVe naar het XVIe bestuur zo soepel mogelijk verloopt. 

 

M-feestafgevaardigde 

Er was dit jaar niet veel animo vanuit de leden om M-Feestafgevaardigde te worden. 

Uiteindelijk is een lid van de feestcommissie tevens M-Feestafgevaardigde geworden. De 

organisatie van de M-Feesten door de commissie verloopt tot nu toe erg goed. 

 

PiP-commissie 

De PiP-commissie is de commissie die verantwoordelijk is voor het organiseren van het 

landelijke PiP-congres. Zoals ieder jaar zijn we aan dit project begonnen met twee ismi in de 

commissie. Na twee weken is een van de twee commissieleden al gestopt en is de commissie 

met één lid en ondersteuning van de voorzitter verder gegaan. Na een lastige start gaat het 

nu erg goed met de commissie. Het resultaat is dat zowel de voorzitter als het commissielid 

enthousiast zijn over het aankomende PiP-congres. 

 

Reiscommissie 

Er zitten dit jaar slechts twee ervaren commissieleden in de zeskoppige reiscommissie. Er 

waren bij de commissie-inschrijvingen zo weinig aanmeldingen door ouderejaars, dat dit 

onvermijdelijk was. Dit gebrek aan ervaring is lastig geweest voor de commissie, maar er is 

hierover altijd goed contact geweest met de commissaris interne betrekkingen. Hierdoor 

kunnen we er gezamenlijk voor zorgen dat de commissie goed blijft lopen. Ook de 

penningmeester onderhoudt intensief contact met de commissie over de financiën.  
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De reiscommissie heeft aan het begin moeite gehad met het vinden van een bestemming, 

omdat veel mogelijkheden uiteindelijk toch te duur bleken te zijn of om een andere reden 

niet mogelijk. Uiteindelijk zal de ismusreis dit jaar naar Boedapest, Bratislava en Brno gaan. 

Jammer genoeg vielen de inschrijvingen tegen, daardoor gaan er nu 31 leden mee in plaats 

van 40. Dit kan te verklaren zijn doordat eerstejaars geen studiefinanciering meer krijgen en 

het bedrag van de reis daardoor een grotere last voor ze is. Ook was het programma voor 

een aantal mensen niet helemaal duidelijk. Dit is deels tijdens de bekendmaking verkeerd 

gegaan door een PowerPoint die niet uitgebreid genoeg was en dit is daarna nooit genoeg 

hersteld. Met de mensen die wel mee gaan zullen we er echter zoals altijd een mooie reis 

van maken. Het programma van de reis ziet er goed uit en er wordt door de commissie nog 

hard gewerkt aan het vervolledigen hiervan. 

Met het vinden van docenten die mee willen heeft de commissie wederom problemen dit 

jaar. Bijna iedereen is al benaderd, maar er is tot nu toe nog maar één docent geweest die 

heeft gezegd mee te willen op reis. In de komende tijd hopen we nog een tweede docent te 

vinden die mee wil. 

 

Sponsorcommissie 

De sponsorcommissie wordt dit jaar gevormd door de commissaris externe betrekkingen en 

de penningmeester, omdat er vanuit de leden geen animo was om in deze commissie plaats 

te nemen. Verder informatie over de sponsoring zal gegeven worden in het volgende 

hoofdstuk. 

 

Sport-, spel- en filmcommissie 

De sport-, spel- en filmcommissie is een commissie met erg veel mogelijkheden. Ook dit jaar 

begon de commissie met erg veel enthousiaste ideeën, waarvan er inmiddels al een paar zijn 

uitgevoerd. Vooral het moordspel was een groot succes. Deze activiteit heeft iets meer dan 

een maand geduurd en er was veel aandacht voor. Ook voor het komend halfjaar staan al 

een aantal leuke sport-, spel- en filmactiviteiten gepland. 

 

Unit-P 

De Unit-P bestaat uit drie leden die voor alle activiteiten mooie posters in elkaar weten te 

zetten. Wel zijn de posters soms wat aan de late kant, maar dit komt vaak vooral doordat de 

commissaris interne betrekkingen een opdracht voor een poster te laat heeft doorgegeven. 

De commissie is daar echter erg flexibel in, waardoor het toch altijd nog snel gebeurd. Om 

dit in de toekomst soepeler te laten verlopen, zal de commissaris interne betrekkingen 

voortaan ruime tijd van tevoren een goed overzicht maken van de posters die gemaakt 

moeten worden. 

 

 

 



Halfjaarverslag 2015-2016 XVe bestuur der studievereniging ismus 

15 
 

Samenwerkingsverbanden 

 

Onze vereniging neemt ook dit jaar weer plaats in verschillende samenwerkingsverbanden. 

Deze verbanden zijn: PvP, Alumnikring Politicologie, NKWP, Medezeggenschap (USR, FSR en 

OLC), SVM, IAPSS, VVA en het SOFv. 

 

 

Platform voor Politicologen (PvP) 

Sinds de aanvang van het huidige collegejaar levert onze studievereniging de voorzitter van 

het PvP. Hierdoor heeft ismus het initiatief gekregen om nog meer uit het PvP te halen en 

dat is tot dusver ook gelukt. De voorzitters van alle studieverenigingen politicologie in 

Nederland komen minimaal één keer in de zes weken bij elkaar in Utrecht om gezamenlijk te 

vergaderen. Wegens de drukke agenda’s van alle PvP-leden is het helaas niet mogelijk om 

vaker te vergaderen. 

Aan het begin van het collegejaar werd duidelijk dat er nog veel zaken waren die opgelost 

moesten worden. Zo hebben we met elkaar de doelstelling uitgesproken om naast het 

jaarlijkse PiP-congres, ook een andere PvP activiteit te organiseren. Verder willen we het PvP 

ook professionaliseren door een website en een Facebook pagina te maken.  

We zijn blij om te melden dat het ons gelukt is om een extra activiteit te organiseren. Vrijdag 

19 februari 2016 zal er een debat georganiseerd worden met alle PvP-leden en verschillende 

Tweede Kamerleden. De opties om het verder te professionaliseren worden nu nog 

verwerkt. Voor zowel de website als een eigen Facebookpagina worden nu de opties 

bekeken voordat we tot actie zullen overgaan. Ook zal komend jaar het vertrouwde PiP-

congres weer georganiseerd worden, echter zal het dit jaar plaats vinden in Leiden in plaats 

van Amsterdam. Het gevolg hiervan is dat het PiP-congres volgend collegejaar zal plaats 

vinden in ons eigen Nijmegen. Dit jaar heeft het PvP weer een toezichthoudende en 

adviserende rol gekregen voor het PiP-congres. 

De financiën van het PvP zijn ook dit jaar weer op orde. Het PvP zorgt verder voor een goede 

band tussen de zusterverenigingen, met name tussen de voorzitters. Zoals in voorgaande 

jaren vermeld is, zijn ook wij nog bezig met het opbouwen van het PvP. Het enige verschil is 

dat wij al enigszins kunnen bouwen op het werk van de voorgaande jaren, wat dus resulteert 

in de extra activiteit.    

Over het algemeen zijn we positief gestemd over hoe het eerste halfjaar verlopen is en 

kijken we vol vertrouwen het laatste deel van het jaar tegemoet.  

 

Alumnikring Politicologie 

Aan het begin van ons bestuursjaar hebben wij ons voorgenomen om dit jaar verder te gaan 

waar de voorgaande jaren gestopt waren. Echter, toen wij hier aan begonnen kwamen we al 

snel tot de conclusie dat het bestuur van de alumnikring niet meer functioneerde wegens 

het terugtreden van alle niet studentleden. Toen hebben wij, met behulp van onze drie 

vorige voorzitters, de boel opnieuw opgezet. Op het moment hebben we het voor elkaar 
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gekregen om een nieuw bestuur bij elkaar te zoeken, die samen met de voorzitter (de 

contactpersoon tussen de alumnikring en de vereniging), erg enthousiast zijn om de 

alumnikring weer nieuw leven in te blazen. Ondertussen is er ook een facultaire alumnidag 

georganiseerd, maar de opkomst voor deze activiteit was zeer gering. Verder is het ons 

gelukt, een ontzettend drukbezochte borrel te organiseren en we hopen dat deze stijgende 

lijn vastgehouden kan worden. Voor komend halfjaar willen wij nog minimaal één activiteit 

laten plaatsvinden. Wat belangrijker is, is dat we meer naamsbekendheid gaan creëren. De 

Facebookpagina is al enorm gestegen qua likes en we hopen deze stijgende lijn vast te 

kunnen houden. Het nieuwe bestuur gaat, samen met de voorzitter, kijken of de 

Facebookpagina nog frequenter ingezet kan worden en zal LinkedIn actiever gaan gebruiken.  

De rol van de voorzitter in het nieuwe bestuur zal vooral zijn om de contacten tussen ismus 

en de alumnikring te bevorderen. Tot slot is er met de faculteit afgesproken om actiever te 

gaan promoten bij masterstudenten. Zo willen we proberen om bij de diploma-uitreiking 

aanwezig te zijn. Op deze manier kunnen we de masterstudenten dan al betrekken bij de 

Alumnikring Politicologie. 

 

Nederlandse Kring voor Wetenschap en Politiek (NKWP) 

In het begin van het jaar is er contact geweest met de nieuwe NKWP-afgevaardigde. Hieruit 

blijkt dat het contact tussen de vereniging en het NKWP niet erg levend is. Het PvP krijgt ook 

weer de subsidie voor het PiP-congres en verder is er geen contact geweest tussen ismus en 

het NKWP. In het begin van het jaar hebben wij de doelstelling uitgesproken om veelvuldig 

contact te onderhouden met de afgevaardigde. Echter is het tot nu toe nog niet gelukt. Voor 

het komende jaar hopen wij hier verandering in te brengen zodat we wel aan onze 

doelstelling kunnen voldoen. 

 

Medezeggenschap (USR, FSR en OLC) 

Het voornaamste contact dat we hebben met de USR verloopt via het SOFv . Dit gaat erg 

goed en we hebben verder niets aan te merken wat beter zou moeten gaan voor het 

komende halfjaar. Het contact tussen de FSR en ismus gaat vooral over de verhuizing naar 

het Gymnasion. Afgelopen halfjaar zijn we druk bezig geweest met het inrichten van de 

nieuwe kamers. Dit is dan ook zo goed als klaar en zijn bijna al onze verzoeken goedgekeurd 

door de faculteit. De samenwerking met de OLC loopt redelijk. De poster van de OLC hangt 

nog steeds op de deur en verder zijn we bereid om samen te werken als de OLC ergens hulp 

bij nodig heeft. 

 

Samenwerkende Verenigingen der Managementwetenschappen (SVM) 

De SVM is verantwoordelijk voor de M-feesten, de facultaire internationaliseringscommissie 

en de facultaire sportdag. De SVM is ook de organisatie die verantwoordelijk is voor het 

helpen bij de introducties. Op deze manier kunnen de verenigingen nog steeds hun stempel 

drukken op het programma van de introductie. Zo is het afgelopen jaar ook gegaan. De 

commissaris externe betrekkingen heeft namens ismus deelgenomen aan deze 
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vergaderingen. Dit jaar is de commissaris externe betrekkingen de secretaris van de SVM en 

in deze functie betrokken bij de SVM. 

De commissaris externe betrekkingen is dit jaar verantwoordelijk voor de 

internationaliseringscommissie en is zodoende bezig geweest met het koppelen van 

“buddy’s”. Hij is hier verschillende periodes in het jaar druk mee om ervoor te zorgen dat 

alle internationale studenten een fijn verblijf hebben in Nijmegen. De samenwerkingen met 

de SVM loopt erg soepel en we verwachten dat het ook zo zal blijven gaan het komende 

halfjaar.  

 

International Association for Political Science Students (IAPSS) 

Het afgelopen congres in Praag is helaas niet door ismi bezocht. Dit kan deels verklaard 

worden doordat wij te laat waren met het promoten van het congres. Wij hopen dat er meer 

ismi bereid zijn om mee te reizen naar het komende congres in Berlijn. Dit hopen we te 

bereiken door eerder te beginnen met de promotie. Verder is er tijdens het bespreken van 

het beleidsplan een hoop ophef geweest over wat de zusterverenigingen gaan doen met de 

brief aan het IAPSS. Inmiddels hebben ze de brief samen ondertekend en verstuurd. Hier is 

niet echt een duidelijke reactie opgekomen en dus zullen zowel SPiL als Machiavelli bij het 

IAPSS blijven. ismus heeft, zoals de ALV wilde, het verzoek om de brief te ondertekenen 

afgewezen. Verder heeft de voorzitter nog contact gehad met de voorzitter van het IAPSS en 

hebben ze samen de problemen die in de brief staan besproken. Uit dit gesprek kwam naar 

voren dat het IAPSS gaat kijken hoe ze problemen gaan aanpakken. Ze vonden het wel fijn 

dat we even rustig de tijd namen om samen te kijken naar wat er beter kan.  

 

Vrienden van Aquino (VvA) 

De Vrienden van Aquino is een informeel samenwerkingsverband tussen de verschillende 

studieverenigingen aan de Thomas van Aquinostraat. De verenigingen die hier traditioneel 

deel van uitmaken zijn: BOW, de ESV, JFV, Mundus, Synergy en ismus. Zoals aangekondigd in 

het beleidsplan, hebben wij ons hard gemaakt voor het toetreden van onze overburen van 

de sociale wetenschappen. Omdat alle verenigingen het hierover eens waren, zijn Umoja, 

Mycelium en Den Geitenwollen Soc. sinds het begin van dit jaar lid van de VvA. Het grote 

voordeel hiervan is dat we een betere band hebben met deze verenigingen en dat we zo 

gemakkelijker elkaar kunnen helpen met het oplossen van mogelijke problemen. Verder 

versterken deze bijeenkomsten de onderlinge band. Dit kan ervoor zorgen dat bijvoorbeeld 

het samen organiseren van activiteiten, elkaar tips geven of elkaar materieel ondersteunen 

gemakkelijker wordt. Wij hopen het komend halfjaar deze band en bijeenkomsten voort te 

zetten. 

 

Samenwerkend Overleg Faculteitsverenigingen (SOFv) 

Het bestuur heeft afgelopen jaar alle algemene ledenvergaderingen van het SOFv 

bijgewoond op de eerste na. Dit komt omdat we op die avond een afspraak hadden staan 

met het XIVe bestuur der studievereniging ismus. Wij hebben het bijwonen van deze 
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vergaderingen als erg nuttig bevonden. Op deze avonden komt er veel informatie voorbij die 

voordelig kan zijn voor de vereniging en voor het bevorderen van het plezier in een 

bestuursjaar. De banden met het SOFv-bestuur zijn erg goed en het bijwonen van 

activiteiten van het SOFv zorgt ervoor dat de banden tussen besturen van verenigingen 

beter worden. Verder zorgen de goede banden tussen ons en het bestuur van het SOFv voor 

een laagdrempelige ALV, wat ervoor zorgt dat we vele zaken met elkaar kunnen bespreken.  

Het belangrijkste pluspunt van het SOFv is dat we zo contact houden met de USR. Omdat de 

SOFv een afgevaardigde heeft in de USR worden wij van alle zaken op de hoogte gebracht en 

kunnen wij ook onze stem laten horen. Voor het komende halfjaar willen wij ook steeds 

aanwezig zijn op de SOFv ALV’s zodat we de goede banden kunnen onderhouden. 
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Nawoord 

 

Om te beginnen willen wij jullie bedanken voor het lezen van ons halfjaarverslag. Hopelijk 

heeft het geholpen om een duidelijk beeld te schetsen van hoe de vereniging ervoor staat en 

hoe wij hopen dat de toekomst eruit komt te zien. Verder willen wij, langs deze weg, jullie 

ook bedanken voor het eerste halve jaar. Wij zijn van plan om de gezellige sfeer van het 

eerste halfjaar voort te zetten en we hopen dat jullie daar weer bij willen helpen. Een paar 

extra formele activiteiten zullen zeker hoog op onze agenda staan en het vooruitzicht op een 

mooie reis en meerdaagse excursie stemt ons zeer positief. Mochten er verder nog vragen 

zijn, zijn wij meer dan bereid om deze op de ALV te beantwoorden. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Het XVe bestuur der studievereniging ismus 

 

Bob Smits  Voorzitter 

Jordi Uijens   Secretaris 

Stan van Moorsel Penningmeester 

Merel van ’t Leven  Commissaris interne betrekkingen 

Rens Verhaegh  Commissaris externe betrekkingen 
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Activiteitenoverzicht 

 

Maand Datum Activiteit Opkomst (aantal ismi) 

Augustus 18 augustus Formatiespel 80 

 20 augustus Pubquiz 95 

    

September 1 september Eetactie: broodje knakworst 115 

 8 september Commissievoorlichting 60 

 9 september After Intro Party 80 

 15 september Prinsjesdag 24 

 16 september Kennismakingsborrel 95 

 17 september SVM Sportdag 20 

 18 september Excursie PAUW 35 

 24 september Kratje van de Maand 21 

    

Oktober 2, 3, 4 oktober Kennismakingsweekend 37 

 8 oktober Wissel-ALV 27 

 9 oktober Eetactie: taart 40 

 12 oktober Filmavond: The Butler 12 

 14 oktober M-Feest 65 

 16 oktober Rondleiding Burgemeester 

Bruls 

4 

 16 oktober Lezing Bart Beltman 14 

 20 oktober Diner rouler 40 

    

November 10 november Karaokeborrel 92 

 19 november Kratje van de Maand 16 

 23 november Schoenzetactie 11 

    

December 1 december Sinterklaasborrel 50 

 2 december Moordspel 47 

 2 december M-Feest 35 

 10 december Kroegentocht 39 

 14 december BOW-ismus debat 21 

 15 december Bekendmaking reis 28 

 15 december Universiteit van Nederland 10 

 16 december kerstdiner 40 

 17 december Bekendmaking meerdaagse 

excursie 

26 

 17 december Kratje van de maand 23 



Halfjaarverslag 2015-2016 XVe bestuur der studievereniging ismus 

21 
 

    

Januari 5 januari Filmavond: The Kings Speech 16 

 6 januari Nieuwjaarsborrel 88 

 11 januari Verjaardag 50 

 13 januari Bierproeverij 18 

 13 januari M-Feest 23 

 1 februari Duitse borrel 40 

 3 februari Lasergamen 26 

 


